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Komisia sociálna, bytová a zdravotná 
Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

 

Zápisnica zo zasadnutia komisie zo dňa 05. júna 2023 

 
Miesto zasadnutia Zasadačka miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Devínska 

Nová Ves 

Začiatok  17:00  hod. 

Ukončenie 18:15 hod. 

Prítomní Mgr. Veronika Veslárová, Ing. Katarína Mózsiová, Petra Žáčik 

Jendruchová,  Pharm.Dr. Miriam Jauschová, Daniela Lipková, 

Miroslav Jablonický 

 

I. 

Úvod 

Úvodom predseda komisie p. Veronika Veslárová privítala prítomných členov komisie, hostí  

p. Jalšovskú a konštatovala, že je prítomných 6 členov komisie, t. j. komisia  je uznášaniaschopná. Členovia 

komisie – Mgr. Michal Čurda a PhDr. Mgr. Daniela Palúchová PhD., MPH vopred ospravedlnili svoju neúčasť 

zo zasadnutia.  

 

Predložený návrh programu bol nasledovný: 

 

Program 

1) Privítanie 

2) Prezentácia činnosti Ichtysu 

3) Žiadosti o jednorazovú dávku v hmotnej núdzi 

4) Návrh na schválenie dotácií v sociálnej oblasti 

5) Rôzne 

 

P. Veslárová otvorila zasadnutie komisie, pričom prítomným oznámila návrh zmeny programu komisie. P. 

Nagy ohlásil svoj príchod na 17:15, p. Veslárová navrhla vymeniť bod 2 Prezentácia  činnosti OZ Ichtys za 

bod 3 Žiadosti o jednorazovú dávku v hmotnej núdzi. Ďalej navrhla zaradiť do programu ako bod 5 Návrh 

všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy č. .../2023 z... 2023 o nájme 

bytov a bod Rôzne ako bod 6. 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná súhlasí so zmenou programu. 

 

Uznesenie č. 1/6/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná súhlasí s navrhovaným programom.  

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

6 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

P. Veslárová dala hlasovať prítomným členom komisie o pozmenenom programe zasadnutia komisie ako 

celku. 

 

Uznesenie č. 2/6/2023  
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Komisia sociálna, bytová a zdravotná schvaľuje program zasadnutia Komisie sociálnej, bytovej a zdravotnej 

konaného dňa 05.06.2023 nasledovne: 

 

1) Privítanie 

2) Žiadosti o jednorazovú dávku v hmotnej núdzi 

3) Prezentácia činnosti Ichtysu 

4) Návrh na schválenie dotácií v sociálnej oblasti 

5) Návrh všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 

č. .../2023 z... 2023 o nájme bytov 

6) Rôzne 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

6 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K Bodu 2 Žiadosti o Jednorazovú dávku v hmotnej núdzi 

 

Materiál uviedla: Mgr. Veronika Jalšovská 

Z obsahu diskusie: 

Na základe predložených žiadostí o jednorazovú dávku v hmotnej núdzi sa komisia rozhodla nepriznať 

jednorazovú dávku v hmotnej núdzi pánovi Jozefovi Salayovi a pani Dane Salayovej. Komisia usúdila, že 

obaja sú ešte mladí ľudia a nedoložili žiadne lekárske správy o tom, že by mali zhoršený zdravotný stav, 

z čoho vyplýva, že by mali riešiť svoju nepriaznivú situáciu vlastnými silami. 

 

Uznesenie č. 3/6/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná neodporúča starostovi mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

poskytnúť jednorazovú dávku v hmotnej núdzi za rok 2023 p. Jozefovi Salayovi. 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

6 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie č. 4/6/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná odporúča starostovi mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

poskytnúť jednorazovú dávku v hmotnej núdzi za rok 2023 p. Klaudii Salayovej vo výške 300 €. 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

6 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie č. 5/6/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná neodporúča starostovi mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

poskytnúť jednorazovú dávku v hmotnej núdzi za rok 2023 p. Dane Salayovej. 
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Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

6 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie č. 6/6/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná odporúča starostovi mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

poskytnúť jednorazovú dávku v hmotnej núdzi za rok 2023 p. Andrei Luknárovej vo výške 100 €. 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

6 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie č. 7/6/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná odporúča starostovi mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

poskytnúť jednorazovú dávku v hmotnej núdzi za rok 2023 p. Miroslavovi Ladislavovi vo výške 100 €. 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

6 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie č. 8/6/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná odporúča starostovi mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

poskytnúť jednorazovú dávku v hmotnej núdzi za rok 2023 p. Lucii Písečnej  

vo výške 300 €. 

 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

6 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K Bodu 3 Prezentácia činnosti OZ Ichtys 

 

Materiál uviedol: Matej Nagy 

Z obsahu diskusie: 

P. Nagy prezentoval činnosť OZ Ichtys a výsledky prieskumu – Mapovanie potrieb detí  

a mládeže, ktorý robili na základných školách v mestskej časti Bratislava – Devínska Nová Ves. Prieskum sa 

robil pomocou dotazníka a zapojené boli deti II. Stupňa vo veku 10 až 15 rokov. Dotazník bol zameraný na 

tri hlavné časti – trávenie voľného času, sociálna patológia a šikana. P. Nagy upozornil na alarmujúce výsledky 

prieskumu. Uviedol, že podobné mapovanie by chceli robiť každý rok. Zároveň vyzval (nielen) mestskú časť- 

referát sociálnych vecí na spoluprácu pri nastavovaní plánu riešenia problémov, ktoré sa objavili pri 

prieskume. P. Jablonický požiadal p. Nagy-ho, aby zaslal prezentáciu výskumu členom komisie. Nakoľko 

bolo prezentovaných veľa informácií, poprosil p. Nagyho, aby vyzdvihol tie najzávažnejšie problémy, ktoré 
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by boli predmetom diskusie na školách, v ktorých sa prieskum robil. P. Jablonický ponúkol pomoc pri 

komunikácii so školami. 

 

 

K bodu 4 Návrh na schválenie dotácií v sociálnej oblasti  

 

Z obsahu diskusie: 

Z celkového rozpočtu, ktorý bol vyčlenený na sociálnu oblasť, bolo ponechaných 1000 €  

na prerozdelenie v druhom kolepodávania žiadostí o dotácie. V 2. kole boli podané celkovo dve žiadosti, ktoré 

boli prerokovávané. Išlo o Bratislavský spolok nepočujúcich 1930 a OZ Gaudete Devínska Nová Ves. 

P. Lipková navrhla neposkytnúť dotáciu Bratislavskému spolku nepočujúcich 1930, nakoľko je táto 

organizácia celomestská a má podané a schválené žiadosti aj na iných mestských častiach a čerpá dotácia aj 

od iných mestských častí. Ďalším argumentom bol aj fakt, že nemáme informáciu o tom, koľko ľudí z mestskej 

časti Devínska Nová Ves je členom tejto organizácie. P. Lipková navrhla schváliť dotáciu 1000€ OZ Gaudete, 

nakoľko ide o organizáciu pôsobiacu v mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves. 

 

Uznesenie č. 9/6/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná neodporúča Komisii pre dotácie Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Bratislava-Devínska Nová Ves poskytnúť dotáciu organizácii Bratislavský spolok nepočujúcich 1930. 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

6 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Uznesenie č. 10/6/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná odporúča Komisii pre dotácie Miestneho zatsupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Devínska Nová Ves poskytnúť dotáciu organizácii OZ Gaudete vo výške 1000€. 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

6 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 5 Návrh všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy č. 

..../2023 z .... 2023 o nájme bytov 

 

Z obsahu diskusie: 

Dňa 31.05.2023 mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves doručený zo strany hlavného mesta SR 

Bratislavy očakávaný Návrh Všeobecne záväzného nariadenia hl. mesto SR Bratislavy týkajúci sa nájmu 

bytov. 

Členovia komisie mali zopár pripomienok. Pani Veslárová uviedla § 4 ods. 1 písm. d) v ktorom sa píše 

„žiadateľ má prihlásený trvalý pobyt, alebo preukáže skutočný pobyt na území HM SR, alebo sa v žiadosti 

zaviaže prihlásiť takýto pobyt do jedného mesiaca od podpisu nájomnej zmluvy s HM SR“. V súvislosti 

s týmto paragrafom uviedla, že ak bude nový Návrh Hlavného mesta Slovenskej republiky prijatý, bude 

potrebné zmeniť aj Štatút vyčlenených vybraných bytov pre potreby MČ DNV a Zásady hospodárenia s bytmi 

v mestskej časti Devínska Nová Ves, nakoľko je v nich uvedená jedna s podmienok aj dĺžka pobytu v mestskej 
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časti. Na to reagoval aj p. Jablonický s tým, že nie je vysvetlené, čo je myslené pojmom skutočný pobyt v HM 

SR. Pani Lipkovej chýba v Návrhu prehľad o tom koľkými a akými bytmi Hlavné mesto SR disponuje. 

Diskusia bola nakoniec uzatvorená s tým, že mestská časť Bratislava-Devínska Nová Ves nedisponuje bytmi 

od hlavného mesta a tak sa predložený návrh berie na vedomie.   

Návrh všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy  

č. ..../2023 z .... 2023 o nájme bytov bol prerokovaný bez prijatia uznesenia. 

 

K bodu 6 Rôzne  

 

K bodu rôzne neboli žiadne materiály ani podnety na prerokovanie. 

 

Záver 

 

Predsedníčka komisie sa poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí a zasadnutie Komisie sociálnej, 

bytovej a zdravotnej ukončila.  

 

 Titul., meno a priezvisko Podpis 

Zapísala  

(gestor komisie) 

 

Mgr. Veronika Jalšovská  

 

 

 

 

Predseda komisie 

 

Mgr. Veronika Veslárová 

 

 

 

 

V Bratislave – Devínskej Novej Vsi, dňa 8.6.2023 

 


